
Technologické fórum, jednodenní diskusní setkání, bude každoročně 
přinášet informace o aktuálních tématech ze stavebního oboru. Letošní 
první ročník otevře ministryně pro místní rozvoj Karla Šlechtová, která 
bude obhajovat přínosy novely stavebního zákona. Zjednoduší novela 
agendu a zkrátí dobu přípravy staveb? Jakým tlakům budou čelit 
stavební úřady? Účast v diskusi přijala předsedkyně Sekce územního 
a regionálního rozvoje HK ČR Hana Landová, prezident SPS v ČR Václav 
Matyáš, předseda ČKAIT Pavel Křeček, Jiří Polanský, makroekonom 
České spořitelny a další hosté. 
Ministr životního prostředí Richard Brabec zahájí 2. diskuzní blok 
výhledem a možnostmi dotačních titulů využitelných pro chytrá 
města. Diskutována bude i otázka využívání metody BIM jako nového 
koncepčního nástroje s využitím digitalizace ve stavebnictví či stav 
přípravy státní správy na dané změny, téma v gesci MPO v diskusi 
zastoupené náměstkem ministra průmyslu a obchodu Jiřím Kolibou, 
dále vystoupí ředitel odboru MPO Petr Serafín, předseda správní rady 
Nadace ABF Jan Fibiger a další.

 vývoj stavební výroby v České republice 2017 
 dopady novely stavebního zákona 
 nové technologie pro chytré budovy 

V programu konference přijali mj. účast:

Karla Šlechtová, ministryně pro místní rozvoj
Richard Brabec, ministr životního prostředí
Jiří Koliba, náměstek ministra průmyslu a obchodu
Jiří Polanský, ekonomické analýzy, Česká spořitelna
Václav Matyáš, prezident SPS v ČR
Pavel Křeček, předseda ČKAIT
Michaela Tomášková, výkonná ředitelka, Central Group
Hana Landová, členka dozorčí rady, FINEP HOLDING
Jaroslav Klusák, ekonomický manažer, MÚ Litoměřice
Josef Žák, VDC Skanska
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TECHNOLOGICKÉ FÓRUM 2017 je zařazeno do projektu celoživotního vzdělávání 
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